

PRENTSA DEIALDIA

Jean-Michel Basquiat: Bada garaia
aurkeztuko du Guggenheim Bilbao
Museoak

Uztailaren 2an, ostegunean, aurkeztuko du Guggenheim Bilbao Museoak *Jean-Michel Basquiat: Bada garaia*. Erakusketa Iberdrolaren babesari esker gauzatu da.

Art Gallery of Ontario-k antolatu du Guggenheim Bilbao Museoarekin lankidetzen, eta Europako Basquiaten artegintza gaika aztertzen duen lehen erakusketa da. Ehun bat lan egongo dira ikusgai, formatu handiko pinturak eta marrazkiak, AEBko eta Europako bilduma publiko zein pribatuetakoak.

HEDABIDEETARAKO AGENDA

09:30: Hedabide grafikoak erakusketaan
10:30: Prentsurreko eta, ondoren, gidaridun bisitaldia erakusketa Dieter Buchhart eta Álvaro R. Fominaya komisarioekin
Bertan izango dira: Federico de la Hoz, Fundación Iberdrolaren Zuzendaria; Juan Ignacio Vidarte, Guggenheim Bilbao Museoaren Zuzendari Nagusia; eta Dieter Buchhart eta Álvaro Rodríguez Fomimanaya, komisarioak
20:30: Inaugurazio koktela Museoko Atrioan

Bilbon, 2015ko ekainaren 30an

CONVOCATORIA DE PRENSA

**El Museo Guggenheim Bilbao presenta
*Jean-Michel Basquiat: Ahora es el momento***

El próximo **jueves, 2 de julio**, el Museo Guggenheim Bilbao presenta *Jean-Michel Basquiat: Ahora es el momento*, una exposición que cuenta con el patrocinio de Iberdrola.

Organizada por la Art Gallery of Ontario en colaboración con el Museo Guggenheim Bilbao, se trata de una muestra pionera en Europa que incluye un centenar de pinturas de gran formato y dibujos provenientes de diversos museos y colecciones de EEUU y Europa, y que constituye el primer análisis temático de la producción de Basquiat.

AGENDA PARA MEDIOS

9:30 h: Medios gráficos en la exposición
10:30 h: Rueda de prensa y posterior visita guiada a la exposición con los comisarios Dieter Buchhart y Álvaro R. Fominaya
Asisten: Federico de la Hoz, Director de la Fundación Iberdrola; Juan Ignacio Vidarte, Director General del Museo Guggenheim Bilbao, y los comisarios Dieter Buchhart y Álvaro Rodríguez Fominaya
20:30 h: Cóctel de inauguración en el Atrio del Museo.

Bilbao, 30 de junio de 2015